
 
 
Protokoll 
Plats: Båthuset, Tid: tisdag 11 mars kl 19:00 
Närvarande: Lautaro, Anders, Micke, Jens, Vahid 

1. Mötets öppnande 
 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 
 

3. Föregående protokoll  
 

4. Uppföljning av verksamhet 
A. Vägar (GA:6) 

- Potthålen kommer att fyllas.  
- Förberedelsen för beläggning av infartsvägarna kommer att ske nu under 
2020.  
- Open infra har begärt att gräva fiber. Styrelsen är positiv till att området får 
ytterligare en fiberleverantör. 
Mark och Skog (GA:5) 
- sjöparken vid badplatsen kommer att gallras på några träd som inte är i bra 
skick. 
 

B. Ekonomi och Administration 
- Styrelsen har gått igenom årsredovisningen 
- Styrelsen har gått igenom kallelsen till stämman. Kallelsen kommer att 
skickas ut senast 2 veckor innan stämman.  
 

5. Övriga frågor 
-En motion har inkommit som redan är behandlad föregående stämma, styrelsen 
beslöt att ta med denna motion. 
- Frågan lyftes under mötet gällande corona viruset samt om detta kan komma att 
påverka stämman. Styrelsen kommer att hålla i stämman om inte det kommer andra 
direktiv.  
 
 

6. Nästa sammanträde  
- Nästa sammanträde bestäms efter stämman.  
 

7. Avslut 

 


